
                                              Protokół nr 23/2012
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

z dnia 20 czerwca 2012 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia : Rozpoczęcie komisji godz 17.00
1.Omówienie projektów uchwał które znajdują się w porządku obrad sesji czerwcowej.
2Analiza gospodarki finansowej BMK. 

Ad.1.Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak rozpoczęła spotkanie przywitaniem Burmistrza 
Dariusza Szmyta, Burmistrza Rafała Marka, Skarbnik -Teresę Soche, poprosiła Pana Burmistrza o 
omówienie projektów uchwał na najbliższa sesje Rady Miasta.

Burmistrz  Rafał  Marek  omówił  wcześniej  zapowiadaną  zmianę  zywienia  dzieci  w  stołówkach 
przedszkolnych  związanych  z  zamknięciem stołówek w dwóch  przedszkolach.  Burmistrz  Rafał 
Marek  poprosił  Dyrektora  LOSiR  p.Trawkę  o  szczegółowe  omówienie  planu  działania  przy 
otwarciu kuchni w strukturach LOSiR.

Dyrektor Trawka wraz z p.Ksiegową szczegółowo omówili plan działania ze strony radnych zadano 
kilka pytań.
Radny Dariusz Walczak zadał pytanie dotyczące transportu, co w momencie awarii samochodu czy 
też choroby kierowcy jaki macie pomysły?
Pan Trawka odpowiedział iż mają samochód zastępczy i kierowca tez się znajdzie.
Radny Jakub Mączkowiak zadał pytanie czy p. Dyrektor pracował już z paniami kucharkami które 
przejdą z zamkniętych stołówek do tej kuchni kateringowej ?
Pan Dyrektor stwierdził iż wiemy dokładnie że nie pracował i że to pytanie jest niepotrzebne.
Radny Jakub Mączkowiak zapytał co się stanie kiedy nasze panie kucharki nie podołają w swoich 
obowiązkach ?
Pan Dyrektor Trawka stwierdził iż musi rozwijać firmę i Panie albo się dostosują albo będą musiały 
odejść.
Radany Walczak zadał pytanie co zrobimy kiedy LOSiR będzie miał na po roku funkcjonowania – 
100tyś w plecy 
Burmistrz poinformował że wtedy trzeba będzie dołożyć bo zysk będzie wynikał z dotacji które 
będą znacznie niższe
Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  zarządziła  głosowanie  nad  pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń na rok 2012.
wynik głosowania
za – 4 głosy
przeciw – 4 głosy
wstrzymało się – 0

Burmistrz  Rafał  Marek  omówił  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  UCHWAŁY  NR 
XIX/131/2012 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 29 marca 2012 r. w sprawie: dotacji przedmiotowej 
dla samorządowego zakładu budżetowego.
Projekt uchwały bardzo silnie łączy się z pierwszą uchwałą w której wiele już zostało powiedziane 
w  związku  z  tym,  Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  zarządziła  głosowanie  nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany UCHWAŁY NR XIX/131/2012 
RADY  MIASTA  LUBOŃ  z  dnia  29  marca  2012  r.  w  sprawie:  dotacji  przedmiotowej  dla 
samorządowego zakładu budżetowego.
wynik głosowania



za – 4 głosy
przeciw – 4 głosy
wstrzymało się – 0

ad.2.Analiza gospodarki finansowej BMK. Pani skarbnik Miasta omówiła gospodarke finansową 
Biura Majątku Komunalnego Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak otwarła dyskusje .
Zakończenie komisji o godz. 19.20

…………………………………            .. …………………………………………… 
Sekretarz (Jakub Mączkowiak)              Przewodnicząca (Małgorzata Matysiak)


